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Çimento, Cam, Seramik ve Toprak 
Ürünleri İhracatçıları Birliği tarafından 
düzenlenmiş olan Genişletilmiş Yönetim 
Kurulu Toplantısı TİM Başkanı Sayın 
Mustafa Gültepe’nin katılımları ile 15 Eylül 
2022 tarihinde, İstanbul TİM Binası’nda 
gerçekleştirilmiştir.  
 
Söz konusu toplantıda Birliğimiz Yönetim 
Kurulu Başkanı, Başkan Yardımcıları, Asil 
ve Yedek Yönetim Kurulu ile Denetim 
Kurulu üyeleri bir araya gelerek TİM 
Başkanı Mustafa Gültepe’ye sektörlerimiz 
ve faaliyetlerimiz hakkında bilgi vermiştir.  

TİM Başkanı Mustafa Gültepe 

Genişletilmiş Yönetim Kurulu ile Bir 
Araya Geldi

Çimento, Cam, Seramik ve Toprak 
Ürünleri İhracatçıları Birliği Yönetim ve 
Denetim Kurulu, 15 Eylül 2022 tarihinde 
İstanbul TİM Binası’nda gerçekleştirilen 
Genişletilmiş Yönetim Kurulu 
Toplantısı’nda TİM Başkanı Mustafa 
Gültepe’ye yeni görevi için tebriklerini 
sundu.   
 
Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz, 
13 Haziran 2022 tarihinde gerçekleşen 
Genel Kurul ile başkanlığa seçilen Sayın 
Mustafa Gültepe’ye görevinde başarılar 
dileyerek beraber birçok başarıya imza 
atacaklarına olan inancını belirtti.  

Yönetim Kurulumuz TİM Başkanı Mustafa 

Gültepe’ye Yeni Görevi İçin Tebriklerini 
Sundu

Cumhurbaşkanımız Sn. Recep Tayyip 
Erdoğan’ın Bosna Hersek, Sırbistan ve 
Hırvatistan’a gerçekleştirdiği resmi 
ziyaretler kapsamında, DEİK ve söz 
konusu ülkelerde bulunan 
kuruluşlarımızın iş birliği ile 6 - 8 Eylül 
2022 tarihleri arasında Saraybosna, 
Belgrad ve Zagreb’de İş Forumları 
düzenlenmiş, söz konusu organizasyona 
Birliğimizi temsilen Yönetim Kurulu 
Başkanı Erdem Çenesiz katılmıştır.  
 
Coğrafi konumu nedeniyle Türk iş 
insanları için Avrupa’ya açılan kapı olan 
Balkanlar, kalifiye iş gücü, iş dostu 
yatırım ortamı ve yatırımcılara sağladığı 
vergisel ve finansal teşvikler ile 
yatırımcılar için cazip bir pazar haline 
gelmiştir. Bu kapsamda, yapılan ziyaretler 
ile ekonomik bağların güçlendirilmesi 
yönünde önemli adımlar atılmıştır. 

SAYIN CUMHURBAŞKANIMIZLA BİRLİKTE 

DEİK HEYETİ KAPSAMINDA BALKAN İŞ 

DÜNYASI İLE BİRARAYA GELİNDİ 

Genel Faaliyetler

Sosyal Medyada 

Bu Ay 

Turkishceramics sosyal medya 
hesaplarımızda geçtiğimiz ay en 
çok etkileşim alan içerik Türk 
seramiğinin geçmişten 
günümüze gelen tecrübesi 
oldu.

Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz 7 
Temmuz 2022 tarihinde konuk olduğu A 
Para TV’de seramik sektörünün ihracata 
katkısında gerçekleşen artış hakkında 
değerlendirmelerde bulunmuştur. 2022 
yılı ilk yarı sonu katkı endeksi verileri 
itibarıyla en yüksek ihracat katkı oranını 
gerçekleştiren sektörün 22,89 ile inşaat 
seramikleri sektörü olduğunu belirten 
Çenesiz, inşaat seramikleri ihracatında 
2022 yılı ilk yarısında geçen yılın aynı 
dönemine göre yüzde 22,7 artış 
görüldüğünü, böylelikle sektörün mutlak 
ihracatı ve net ihracat katkısının en 
yüksek seviyeye çıktını belirtmiştir. 
Konuşmasında ayrıca inşaat 
seramiklerinin ihracata net katkısının 
2022 ikinci çeyrekte 416 milyon dolara 
yükseldiğini, ihracata mutlak katkısının 
ise 732 milyon dolar olduğunu 
vurgulamıştır.

Seramik Sektörünün İhracata Katkısı 
Zirvede 

Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz, 
7 Temmuz 2022 tarihinde Bloomberg HT 
kanalında Fokus programına konuk 
olarak seramik sektöründeki mevcut 
gelişmeleri değerlendirmiştir. Yılın ilk 
yarısında seramik sektöründe ihracatın 
önceki yıla göre değer bazında yüzde 30 
arttığının altını çizen Çenesiz, 
ihracatçıların finansmana erişim sorunu 
ve maliyet enflasyonunun etkileri 
hakkında bilgi vermiştir. 

İhracatçının Finansmana Erişim Sorunu 

Basın ile Paylaşıldı 

Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz 

Anayasa Mahkemesi Üyesi Kenan Yaşar’ı 
makamında ziyaret etmiştir.

İştigalimizde bulunan sektörlerin önde 
gelen pazarlardan biri olan İtalya’nın 
Büyükelçisi Giorgio Marrapodi ile 
Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz 
sektörel değerlendirmelerde bulunmak 
amacıyla 7 Haziran 2022 tarihinde bir 
araya gelmiştir.

İtalya Büyükelçisi Giorgio Marrapodi 
Ziyaret Edildi

Türkiye İhracatçılar Meclisi’nin strateji ve 
yol haritasının tespit edilmesi amacıyla 18 
Ağustos 2022 tarihinde düzenlenen 
Stratejik Plan Toplantısında Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz Birliğimizi 
temsil etmiş ve çalışma grubuna 
katılmıştır. 

TİM Stratejik Planlama Toplantısı 
Gerçekleşti

TİM Mevzuat Çalışma Grubu’nun ikinci 
toplantısı 17 Ağustos 2022 tarihinde 
gerçekleşmiş olup, toplantıya Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz katılım 
göstermiştir.

TİM Mevzuat Çalışma Grubu Toplantısı’na 

Katılım Sağlandı

TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu, 
Türkiye Bankalar Birliği Başkanı Alparslan 
Çakar ve kamu bankaları genel 
müdürlerinin katılımıyla 10 Ağustos 2022 
tarihinde gerçekleşen toplantıya Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz 
katılmıştır. Toplantıda, Türk bankacılık 
sektörü ve özel sektörün finansmana 
erişim konuları görüşülmüş ve Erdem 
Çenesiz tarafından sektör beklentileri 
anlatılmıştır. 

Finansmana Erişim İstişare Toplantısına 

Katıldık

Daha Fazla bilgi için tıklayınız

9. Seramik Sektör Buluşması, 30 Haziran 
2022 tarihinde, Polat Renaissance 
İstanbul Hotel’de gerçekleşmiştir. 
Firmalarımız tarafından yoğun katılım 
gösterilen sektör buluşmasında Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz tüm 
pazarlarda talepleri karşılamaya devam 
eden seramik sektöründe ihracat ve 
ithalat rakamları ile ihraç birim fiyatlarını 
karşılaştıran bir sunum yapmıştır. 
Toplantı kapsamında, Ekonomi 
Danışmanı Dr. Can Fuat Gürlesel’in 
Türkiye ve dünyadaki ekonomik 
gelişmeler ile seramik sektöründeki 
beklentileri değerlendirdiği sunuş 
katılımcılar ile paylaşılmıştır. Buluşma, 
Seramik Sağlık Gereçleri ve Seramik 
Kaplama Malzemeleri oturumları ile 
devam etmiştir.

9. Seramik Sektör Buluşması’nda İhracata 

Yön Veren Firmalar Bir Araya Geldi

Cersaie Fuarı esnasında 29 Eylül tarihinde 
Birliğimiz (Turkishceramics) ve Türkiye 
Seramik Federasyonu, İtalya Seramik 
Birliği ile biraraya gelmiştir. İtalya 
Seramik Birliği Başkanı Giovanni Savorani 
ve Genel Müdürü Armando Cafiero ile 
yapılan toplantıda Yönetim Kurulu 
Başkanı Erdem Çenesiz, dünya enerji 
maliyetlerindeki artış ve üretim 
kapasitelerini gündeme getirmiştir. 
Ayrıca iki ülke arasında olumlu ilişkilerin 
devam ettirilmesi ve bunun için iş 
birliğinin sürdürülmesi görüşülmüştür.

Cersaie Fuarı’nda İtalya Seramik Birliği ile 

Toplantı Gerçekleştirildi

Bolonya/İtalya’da gerçekleşen ve her yıl 
dünya seramik sektörünü bir araya 
getiren Cersaie Fuarı, bu yıl 26-30 Eylül 
tarihleri arasında düzenlenmiştir. Bu yıl 
30 Türk firmasının stand ile katıldığı 
Cersaie Fuarı’na Çimento, Cam, Seramik 
ve Toprak Ürünleri İhracatçıları Birliği 180 
adet taksi giydirme ile havaalanı bagaj 
teslim noktasında bulunan dijital ekran 
ve billboard reklamı ile Turkishceramics 
markasının reklam faaliyetlerini 
sürdürmeye devam etmiştir

Seramik Sektörü Cersaie Fuarı’nda 

Buluştu 

Yönetim Kurulu Başkanı Erdem Çenesiz, 
İMMİB Yönetim Kurulu Başkanı Rüstem 
Çetinkaya ile birlikte 09 Ağustos 2022 
tarihinde Tarım ve Orman Bakanı 
Yardımcısı Sayın Veysel Tiryaki’ye bir 
ziyaret gerçekleştirilmiştir ve sektörel 
sorunlar dile getirilmiştir. 

Tarım ve Orman Bakanı Yardımcısı Sayın 

Veysel Tiryaki’ye Ziyaret Gerçekleştirildi 

Web sitesini ziyaret et

Sosyal Medyada 

Bu Ay 

Isı kaybını en az aza indirerek 
enerji tasarrufuna katkı 
sağlayan yalıtım camı uniteleri 
en çok beğenilen paylaşımımız 
oldu.

2022 yılının en önemli cam 
etkinliklerinden biri olan Italian Glass 
Weeks’in Milano’da düzenlenen etkinlik 
haftasına TurkishGlass markamız ‘’Glass 
Is Future’’ enstalasyonu ile katılım 
gösterdi.   
 
Sonsuz kez geri dönüştürülebilen mimari 
cam, cam ev eşyası ve cam ambalajın 
birlikteliği Türk tasarımcılarının 
yaratıcılığıyla hayat buldu. 7 parça 
mimari cam, 561 adet cam ev eşyası, 637 
adet cam ambalajdan oluşan 
enstalasyonumuz Türk camının kalitesini 
yansıtmakla birlikte; camın doğası ve 
ışığın yüzeyde kırılımıyla ziyaretçilerine 
bir mesaj vermeyi hedefledi: “Cam 
Gelecektir” 
 
Milano’nun merkezinde yer alan Palazzo 
Giureconsulti‘de 10-14 Eylül tarihleri 
arasında sergilenen enstalasyonumuz 
yoğun ilgi ile karşılandı. 12 Eylül’de 
gerçekleşen iletişim etkinliğimize Türkiye 
Milano Başkonsolosu Özgür Uludüz ve 
Milano Ticaret Ataşesi Ahmet Erkan 
Çetinkayış, Türk cam ihracatçı firma 
temsilcileri, cam sektör profesyonelleri, 
mimar, tasarımcılar ve cam makine 
üreticilerinden oluşan 150 kişi katıldı. 
Başkan Yardımcısı Tansu Kumru 
etkinlikte enstalasyonumuz ve Türk cam 
sektörü hakkında ziyaretçileri 
bilgilendirici bir konuşma yaptı ve ayrıca 
İtalian Glass Week Komite Üyesi Dino 
Donzenelli Necca konuşma yaparak 
TurkishGlass’a teşekkürlerini iletti. 10-18 
Eylül tarihlerinde genel olarak Milano ve 
özel olarak Glass Week etkinlik 
lokasyonları hedefli yürütülen sosyal 
medya reklam çalışması neticesinde 
hedef kitlemizi içeren 10.400 kişiye 
ulaşıldı.  
 
“Glass Is Future’’ enstalasyonumuz Dünya 
Gazetesi’nde ‘’İhracatçılar Birliği çatısı 
altında faaliyet gösteren TurkishGlass 
Türk camını dünyaya tanıtıyor’’ haberi ile 
beraber çeşitli İtalyan  yayın organlarında 
da yer aldı. Basın bültenimiz ve projemizi 
hikayesiyle, amaçlarıyla anlatan leaflet de 
ziyaretçilere dağıtıldı. TurkishGlass 
YouTube hesabımızdan etkinliğimizin 
videosuna erişebilirsiniz. 

TurkishGlass ‘’Glass Is Future’’ 

Enstalasyonu ile İtalya Cam Haftası’na 

Damgasını Vurdu

Web sitesini ziyaret et

Sosyal Medyada 

Bu Ay 

Türk Çimento Sektörünün 
sürdürülebilirliğini gösteren 
videomuz, bu ay içinde en çok 
etkileşim alan gönderi oldu.  

Birliğimiz ve Intercem iş birliğiyle 16 
Haziran 2022 tarihinde bir webinar 
düzenlenmiştir. Başkan Yardımcısı 
Abdulhamit Akçay webinarda Türkiye’nin 
çimento üretimi, ihracatı, önümüzdeki 
dönem beklentilerini anlatmış ve 
katılımcıların sorularını yanıtlandırmıştır.

Intercem İstanbul Öncesi Düzenlenen 

Webinar’da Çimento Sektörü 

Değerlendirildi

Çimento Sektör Toplantısı, 28 Haziran 
2022 tarihinde çimento üreticisi ve 
ihracatçı firmaların temsilcilerinden 
oluşan 30 kişinin katılımıyla, Çimento 
Endüstrisi İşverenleri Sendikası’nda 
(ÇEİS) gerçekleşmiştir. Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Abdulhamit Akçay 
tarafından Türkiye çimento sektörü ve 
ihracatı değerlendirilmiş, ekonomi 
danışmanımız Dr. Can Fuat Gürlesel 
tarafından ise Türkiye ve dünyadaki 
ekonomik gelişmeler aktarılmıştır. 

2022 Yılı 2. Çimento Sektör Toplantısı 
Gerçekleşti

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Abdulhamit Akçay ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Ender Şahin tarafından, 28 
Temmuz 2022 tarihinde, Ticaret Bakanlığı 
Ürün Güvenliği ve Denetimi Genel 
Müdürü Hakkı Karabörklü ziyaret 
edilmiştir. Toplantıda çimento ihracatımız 
ve hammadde kaynaklarına ilişkin 
konularda görüş alışverişinde 
bulunulmuştur. 

Ticaret Bakanlığı Ürün Güvenliği ve 

Denetimi Genel Müdürü Hakkı 
Karabörklü ile Görüşüldü

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Abdulhamit Akçay ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Ender Şahin tarafından, 28 
Temmuz 2022 tarihinde, Ticaret Bakanlığı 
İhracat Genel Müdürü Mehmet Ali 
Kılıçkaya ziyaret edilmiştir. Sayın 
Kılıçkaya’ya çimento ihracatımızı 
etkileyen tarife dışı engeller, alternatif 
enerji kaynaklarına ulaşım, navlun 
maliyetleri konularındaki sorunlarımız 
aktarılmıştır. 

Ticaret Bakanlığı İhracat Genel Müdürü 

Mehmet Ali Kılıçkaya Ziyaret Edildi

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Abdulhamit Akçay ve Yönetim Kurulu 
Üyesi Ender Şahin, 19 Temmuz 2022 
tarihinde, Ticaret Bakan Yardımcısı 
Volkan Ağar’ı makamında ziyaret etmiş, 
çimento sektöründeki gelişmeler 
değerlendirilerek sektör faaliyetlerimiz 
hakkında bilgi verilmiştir.  

Ticaret Bakan Yardımcısı Volkan Ağar’a 

Ziyaret Düzenlendi 

Intercem’in 110. Konferansı Birliğimiz iş 
birliği ile 19-21 Eylül 2022 tarihleri arasında 
İstanbul’da, Hilton Bomonti Otel’de 
gerçekleşti. 
 
Çimentoda dünyanın en büyük 
ihracatçısı, Avrupa’nın ise en büyük 
üreticisi olan Türkiye, sektörün en büyük 
buluşmalarından biri olan çimento 
endüstrisi konferansına ev sahipliği yaptı. 
Konferansa bu yıl 60’ın üzerinde ülkeden 
yaklaşık 500 kişi katılım gösterdi.  
 
Birliğimiz Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Abdulhamit Akçay 20 Eylül 
tarihinde konferansın açılış konuşmasını 
yaptıktan sonra Türkiye çimento sektörü 
ile ilgili sektördeki son durum, ithalat ve 
ihracat verileri ve Türkiye ekonomisi 
hakkında bir sunum gerçekleştirdi.  
Türkiye’nin global çimento sektöründeki 
yeri ve önemine dikkat çeken 
Abdulhamit Akçay’ın sunumu yoğun 
ilgiyle karşılandı.   
 
Türk çimento sektörü tanıtım filmimizin 
gün boyu ziyaretçiler ile paylaşıldığı 
standımız konferansın ilgi odağı oldu ve 
ziyaretçilerimizle ihracatçı firmalarımız 
hakkında bilgi verildi. 20 Eylül akşamı 
yaklaşık 250 kişinin katılımıyla 
gerçekleşen Gala Yemeğinde ise sektör 
temsilcileri bir kez daha biraraya geldi.   

Çimento Sektörünün Nabzı Intercem 

Konferansı’yla İstanbul’da Attı 
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